
Protokół Nr 2 /2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 21 listopada 2024 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

zgodnie z listą obecności 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji P. Iwona Sikorska o godz. 15.00 witając 

członków Komisji. 

Następnie wniosła o rozszerzenie porządku obrad o pkt 1.- Zatwierdzenie protokołu z 

posiedzenia Komisji. Zmiana została przyjęta przez aklamację. Porządek po zmianie 

przedstawia się następująco: 

1. Zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie wniosku mieszkańca skierowanego do Komisji Rewizyjnej. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia 

Komisji. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała protokół. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska poinformowała, że w dniu 12 listopada br. wpłynął 

wniosek mieszkańca Sępólna Kraj. Wniosek skierowany był do Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska w kilku zdaniach nakreśliła podejmowane we wniosku 

tematy. Wskazała również na rodzaje kontroli Komisji Rewizyjnej, a mianowicie na to, że, co 

do zasady, Komisja Rewizyjna działa na podstawie rocznego planu kontroli, wykonuje 

również inne zadania zlecone przez Racfę Powiatu w zakresie kontroli. Przewodnicząca 

l 



Komisji I. Sikorska uważa, że konsekwencją wniosku mieszkańca Sępólna Kraj. powinno być 

zlecenie przeprowadzenia kontroli Komisji. 

Radny T. Fifielski uważa, że Rada powinna zlecić kontrolę Komisji. 

Radny R. Burdon uważa, że to niewypłacenie ekwiwalentu winno być przekroczeniem i 

nadużyciem. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska zwróciła uwagę, że w uchwale procedowanej w 

październiku br. i poprzednim wniosku mieszkańca, nie było wniosku o zbadanie wypłaty 

ekwiwalentu za 2024 r. 

Radny L. Marach zwrócił uwagę, że we wniosku skierowanym do Komisji Skarg 

mieszkaniec gminy Sępólno Kraj. wspominał, że zajmie się wypłatą ekwiwalentu w 2024 r. 

Radny T. Fifielski zwrócił uwagę, że intencją Rady winno być żeby urlopy włodarzy były 

wybierane. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska, w związku z niejednomyślnym stanowiskiem 

członków Komisji, poddała pod głosowanie następujący wniosek: „Komisja Rewizyjna 

wnioskuję do Rady Powiatu za pośrednictwem Przewodniczącego na podst. paragrafu 53 ust. 5 

Statutu Powiatu o zlecenie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną w zakresie 

wskazanym przez mieszkańca Sępólna Kraj.". 

Wniosek Komisji został przyjęty przy: 3 głosach „za" i 2 głosach „wstrzymujących się". 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Komisji I. Sikorska odniosła się do planowanej na IV kwartał br. kontroli 

sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Zarząd Powiatu nad Novum-Med S. z o.o. 

prowadzącej Szpital Powiatowy im. Dr A. Gacy i J. Łaskiego w Więcborku. 

Radny T. Fifielski odniósł się do zapisu statutu dot. konieczności zlecenia kontroli przez 

Radę. W jego ocenie jest to ograniczenie. 

Ad. 4. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o 

godz. 1541 

Protokołowała: 

ńekło- Theil 

Rady 

Przewodnicząca  


